

إعلان شركة الخطوط السعودية للتمويل عن النتائج المالية السنوية المنتهية في ٣١-١٢-٢٠٢٢م

Saudi Airlines Catering Co. announces its Annual Financial Results for the Period Ending on 31-12-2022G

Element	Current Year	Previous Year	%Change	الإيضاح
Sales/Revenue *	1,818,006,368	1,212,507,870	49.9%	المبيعات/الإيرادات *
Gross Profit (Loss) *	516,319,742	331,845,162	55.6%	اجمالي الربح (الخسارة) *
Operational Profit (Loss) *	283,964,166	60,356,735	370.5%	الربح (الخسارة) التشغيلي *
Net Profit (Loss) after Zakat & Tax	257,103,138	14,055,459	1729.2%	صافي الربح (الخسارة) بعد الزكاة والضريبة *
Total Comprehensive Income *	247,407,435	12,441,859	1888.5%	اجمالي الدخل الشامل *
Total Share Holders Equity *	1,119,926,179	872,518,744	28.4%	إجمالي حقوق المساهمين *
Profit (Loss) per Share *	3.14	0.17	1747.1%	ربحية (خسارة) السهم *
Retained earnings	Capital		Percentage %	
53,926,179	SAR 820,000,000		6.6%	
Increase (Decrease) in Net Profit for Current Year Compared to Last Year is Attributed to *	<p>The Company reported net profit after Zakat for the year 2022 amounts to SAR 257.1 million as compared to profit of SAR 14.1 million in the year 2021; This is due to improved sales in particular due to the increase in commercial flights during the year. The Company also reported total comprehensive income for the year amounts to SAR 247.4 million compared to comprehensive income of SAR 12.4 million in previous year.</p>		<p>حققت الشركة صافي الربح بعد الزكاة للعام ٢٠٢٢م ٢٥٧.١ مليون ريال سعودي مقارنة بأرباح بلغت ١٤.١ مليون ريال سعودي في العام ٢٠٢١م ويرجع ذلك إلى تحسن المبيعات على وجه الخصوص وزيادة الرحلات التجارية خلال العام كما بلغ إجمالي الدخل الشامل للعام ٢٤٧.٤ مليون ريال سعودي مقارنة بالدخل الشامل البالغ ١٢.٤ مليون ريال سعودي في العام السابق.</p>	
			يعود سبب الارتفاع (الانخفاض) في صافي الربح خلال هذا العام مقارنة بالعام السابق إلى *	

	The increase in number of flights and other business operations led to a direct impact on the company's operations with an increase of revenue by 49.9% (amounting to SAR 605.5 million).	لقد ادى زيادة الرحلات و عمليات الشركة الى التأثير المباشر في الإيرادات بنسبة زيادة بلغت ٤٩,٩٪ وبمبلغ ٦٠٥,٥ مليون ريال سعودي.	
Basis of the EA Opinion *	Unmodified opinion	الرأي غير المعدل	طبيعة رأي مراجع الحسابات*
Modification, Qualification or Emphasis of a Matter as Stated within the External Auditor Opinion	None	لا يوجد	ملاحظة او تحفظ أو لفت انتباه كما ورد في تقرير المراجع الخارجي
Reclassification*	Certain comparative figures have been reclassified to conform to the current period's presentation. For more information, please see the note 37 in the Financial Statements for the year ended 31 December 2022	تم إعادة تصنيف بعض أرقام المقارنة لتتوافق مع عرض الفترة الحالية، لمزيد من المعلومات يرجى الرجوع الى الإيضاح رقم ٣٧ حول القوائم المالية الموحدة للفترة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢	إعادة تبويب بعض أرقام المقارنة*
Additional Information	<p>Saudi Airlines Catering Company has reported net profit after Zakat during the year ended on 31 December 2022 amounting to SAR 257.1 million. This is 23.0% of SAR. 1,119.9 million net assets according to the financial statements as at 31 December 2022.</p> <p>The Company have reported a retained earning of SAR 53.9 million as at 31 December 2022 as compared to accumulated loss of SAR 193.5 million in prior year.</p> <p>Earnings per share has been calculated based on net income/(loss) after zakat.</p>	<p>حققت شركة الخطوط السعودية للتموين صافي ربح بعد الزكاة خلال العام المنتهي في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢م بلغ ٢٥٧,١ مليون ريال سعودي وهو ما يمثل ٢٣,٠٪ من صافي أصول الشركة التي بلغت ١,١١٩,٩ مليون ريال سعودي وفقا للقوائم المالية كما في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢م.</p> <p>وبلغت الأرباح المبقاة في نهاية ديسمبر ٢٠٢٢م مبلغ ٥٣,٩ مليون ريال سعودي.</p> <p>تم احتساب ربحية السهم على أساس صافي الدخل/ الخسارة بعد الزكاة والضريبة.</p>	معلومات إضافية